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P R O T O K Ó Ł Nr XXXII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 6 grudnia 2016 r.  

 

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13.00- 15.00.  

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia Sesji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 13 radnych - co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 

Radni nieobecni: Marta Baryłka i Patryk Szczygieł.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Radni przyjęli jednogłośnie zaproponowany porządek obrad. 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXIX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.09.2016r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie długoletniej umowy 

dzierżawy pomieszczenia znajdującego się w budynku Urzędu Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 

2014r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016 rok. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

9. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

10. Wnioski i oświadczenia.  

11. Zamkniecie obrad. 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXIX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 29.09.2016r. 

 

Protokół Nr XXIX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2016r.został 

przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie długoletniej umowy 

dzierżawy pomieszczenia znajdującego się w budynku Urzędu Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Pana Dariusza Ptasia który 

w uzasadnieniu między innymi powiedział. (…)zawarcie umowy dzierżawy pozwoli na 

rozwiązanie sporu dotyczącego korzystania z pomieszczeń w budynku Urzędu 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec przez bank spółdzielczy. 

Umowa dzierżawy dotyczy pomieszczenia znajdującego się w budynku Urzędu 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec położonego w Ogrodzieńcu ze Śląskim Bankiem 

Spółdzielczym „Silesia” w Katowicach.  

Przedmiotem dzierżawy będzie pomieszczenie o powierzchni do 34m² wydzielone z 

istniejącego już pomieszczenia, dotychczas zajmowanego przez bank spółdzielczy, 

w budynku Urzędu Miasta i Gminy Ogrodzieniec, znajdującego się na parterze, od 

strony południowej budynku, stanowiącego część obecnej sali operacyjnej banku.  

Okres obowiązywania umowy 15 lat – tak wskazały komisji na posiedzeniach 

podczas opiniowania projektu przedmiotowej umowy.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 12 za 

Głosów „Przeciw” – 0 
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Głosów „Wstrzymujących się - 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXII/248/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie długoletniej 

umowy dzierżawy pomieszczenia znajdującego się w budynku Urzędu Miasta i 

Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec.  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego, 

który między innymi powiedział (…) sprawa związana jest z polubownym 

uregulowaniem sporu dotyczącego korzystania z budynku w Ogrodzieńcu, w którym 

mieści się Urząd Miasta i Gminy Ogrodzieniec. Biorąc pod uwagę, że ów budynek był 

budowany w roku 1976 jako wspólna inwestycja Urzędu Miasta i Gminy w 

Ogrodzieńcu działającego jako przedstawiciel administracji terenowej - poprzednik 

prawny Gminy Ogrodzieniec i Banku Spółdzielczego w Ogrodzieńcu, będącego 

poprzednikiem prawnym Banku Spółdzielczego w Zawierciu – poprzednik prawny 

Śląskiego Banku Spółdzielczego „Silesia” w Katowicach. Propozycja ugody z Śląskim 

Bankiem Spółdzielczym „Silesia” w Katowicach z dnia 29 listopada 2016 r. 

przygotowana przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec określa kierunki 

działania zmierzające do uporządkowanie sposobu korzystania przez Śląski Bank 

Spółdzielczy „Silesia” w Katowicach z pomieszczeń w budynku Urzędu Miasta i 

Gminy w Ogrodzieńcu, w szczególności dążenie do: 

- przejęcia przez Gminę Ogrodzieniec niewykorzystywanych przez Śląski Bank 

Spółdzielczy „Silesia” w Katowicach pomieszczeń w budynku Urzędu Miasta i Gminy 

w Ogrodzieńcu, 

- zawarcia przez Gminę Ogrodzieniec z Śląskim Bankiem Spółdzielczym „Silesia” w 

Katowicach umowy regulującej zasady korzystania przez bank z pomieszczeń, 

- zrzeczenia się przez Śląski Bank Spółdzielczy „Silesia” w Katowicach roszczeń z 

tytułu współfinansowania przez poprzednika prawnego banku budowy budynku 

Urzędu Miasta i Gminy Ogrodzieniec przy Placu Wolności 25. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 12  

Głosów „Przeciw” – 0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_248_2016.pdf
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Głosów „Wstrzymujących się – 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXII/249/2016 w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i 

Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 

2014r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią A. Kuźniak, która 

przedstawiła propozycję zmiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 2014r. w 

sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXII/250/2016 w sprawie zamiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 

grudnia 2014r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu - została przyjęta. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016 

rok. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią A. Kuźniak, która 

przedstawiła propozycję zmian w budżecie oraz zgłosiła autopoprawkę przedkładając 

nowy projekt uchwały uwzględniający autopoprawkę. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_249_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_250_2016.pdf
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Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXII/251/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 

2016 rok- została przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Jolanta Ciołczyńska wnioskowała o dokończenie remontu ul. Spacerowej 

wraz z chodnikiem. 

 

Radny Grzegorz Wałek twierdził, że jest coraz więcej skarg od mieszkańców na 

funkcjonowanie Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. Punkt nie 

odbiera różnych odpadów np. steropianu z ocieplenia czy zderzaków 

samochodowych. 

 

Radna Maria Lipka Stępniewska pytała gdzie można oddać makulaturę ok. 300 kg 

makulatury zalega i nie ma z tym co zrobić. 

 

Odpowiedzi Burmistrza  

 Przebudowa ul. Spacerowej kończy się na skrzyżowaniu z ul. Piastowską. 

Z uwagi na fakt, iż jest to droga powiatowa dalsza jej przebudowa wymaga 

kolejnej umowy, i tym roku będzie to niemożliwe. Po remoncie rozważymy 

przejęcie tej drogi przez gminę. W stronę Krępy jest konieczny i wymagany 

dalszy remont tej ulicy. 

 Działalności Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych 

(PSZOK) wynika z ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w gminie oraz o 

nasze gminne przepisy porządkowe - aby nie spowodować wzrostu opłaty 

śmieciowej ustalony został ograniczony katalog odpadów przyjmowanych 

przez PSZOK. Burmistrz dla przypomnienia podał, które odpady segregowane 

przyjmuje PSZOK – są to odpady: zielone i ogrodowe oraz biodegradowalne 

np. trawa, liście, drobne gałązki, papier i tektura np. gazety, książki, kartony, 

tworzywa sztuczne wytworzone w gospodarstwie domowym np. opakowania 

plastikowe, meble ogrodowe, plastikowe zabawki, opakowania 

wielomateriałowe np. kartony po mleku i sokach, szkło np. butelki, słoiki, 

popiół, odzież, zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny – np. telewizory, 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_251_2016.pdf
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lodówki, pralki, komputery,meble i inne odpady wielkogabarytowe – np. 

kanapy, fotele, wykładziny podłogowe, drzwi, okna, zużyte baterie i 

akumulatory, zużyte opony, przeterminowane leki, przeterminowane 

chemikalia, budowlane i rozbiórkowe z remontów prowadzonych samodzielnie 

– np. gruz bez pianek montażowych, płytek, worków. Do Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych nie przekazuje się: styropianu, części 

samochodowych w tym zderzaków, zużytych olei samochodowych, papy i 

gontu, azbestu. Odpady których punkt nie przyjmuje nie należą do odpadów 

za które płacimy w ramach opłaty za odpady komunalne i firma Remondis nie 

zabiera ich z punktu, należy je przekazać specjalistycznej firmie, która ma 

pozwolenie na odbiór takich odpadów. Zamawiany wówczas pojemniki na 

odpady i są one zabierane, ale odpłatnie. Gdyby PSZOk odbierał te odpady, 

oplata śmieciowa byłaby wyższa  

 Makulatura jest zbierana w punkcie PSZOK. Prowadzone są też przez Szkoły 

oraz Spółkę Zamek akcje zbierania makulatury. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

5 listopada br. odbyło się uroczyste spotkanie z okazji 70-lecie istnienia Koła 

Łowieckiego „Orle Gniazdo”. Podczas uroczystości Burmistrz przekazał dyplom z 

życzeniami Teren działania Koła obejmuje gminy: Ogrodzieniec, Zawiercie i 

Kroczyce. Koło powstało w 1946 roku, obecnie liczy 39 członków.  

 

Natomiast 19 listopada miały miejsce obchody 70-lecia Koła Łowieckiego „Darz Bór” 

w Ogrodzieńcu.  

 

24 listopada - spotkanie Zarządu Śląskiego Banku Spółdzielczego „Silesia” w 

Katowicach z Burmistrzem Miasta i Gminy Ogrodzieniec w sprawie uregulowania 

stanu prawnego pomieszczeń banku w budynku Urzędu Miasta i Gminy w 

Ogrodzieńcu.  

 

28 listopada w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim w Katowicach odbyło się spotkanie 

Wojewody Śląskiego, Śląskiej Kurator Oświaty z wójtami i burmistrzami gmin w 

sprawie wdrożenia reformy oświaty w województwie śląskim. Podczas spotkania 

Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec zaproponował wykorzystanie części budynku 

obecnego gimnazjum na liceum ogólnokształcące z uwagi na bardzo dobrą bazę 

lokalową i wyposażenie dające warunki do przekształcenia dotychczasowego 

gimnazjum w szkołę średnią. Formalne czynności związane z uruchomieniem szkoły 

średniej w naszej gminie rozpoczną się po wejściu w życie ustawy, co ma nastąpić 

najprawdopodobniej w styczniu przyszłego roku. Zgodnie z planem nabór do 

pierwszej klasy LO w Ogrodzieńcu nastąpiłby już 1 września 2017r. Część budynku 
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nie wykorzystana przez liceum ma być zajmowana przez klasy starsze tj.kl VII i VIII 

szkoły podstawowej z Ogrodzieńca.  

 

1 grudnia odbył się odbiór chodnika w Podzamczu oraz chodnika w Gieble- Kolonii.  

 

2 grudnia miało miejsce spotkanie Zarządu Śląskiego Banku Spółdzielczego „Silesia” 

w sprawie zawarcia ugody pomiędzy gminą a bankiem, kończącej wieloletni spór o 

pomieszczenia zajmowane przez bank. 

 

Na zakończenie Burmistrz poinformował o nowej umowie (dotychczasowa wygasa z 

końcem roku) pomiędzy Gminą Ogrodzieniec i Zawiercie w sprawie zbiorowego 

transportu publicznego. Umowa określa nową zwiększoną stawkę, tymczasem w 

budżecie założyliśmy wydatki na ten cel zgodnie z dotychczas obowiązująca stawką. 

Nowa umowa to nie tylko zmiana stawki, ale nowy rozkład jazdy - linie nr 7 i 8 

zabezpiecza dojazd do szkół i pracy oraz powrót, najwięcej kontrowersji było z 

kursami w godzinach późnych – nocnych.  

 

 

Ad. 10 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Radna Beata Stypa-Rus zachęcała wszystkich do wzięcia udziału w II Jarmarku 

Bożonarodzeniowym w Ogrodzieńcu na Placu Piłsudskiego w dniu 18 grudnia 2016r.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Janoska odczytała protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 28 

listopada 2016 roku. Przedmiot obrad obejmowała sprawy związane z 

funkcjonowanie oświaty w naszej gminie ze szczególnym uwzględnieniem 

przygotowania placówek oświatowych do wdrożenia reformy oświatowej. Komisja 

przeprowadziła wizje lokalną w Szkole Podstawowej Nr 1 i w Gimnazjum w 

Ogrodzieńcu. 

 

 

Ad.11 

Zamkniecie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku  

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.00 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 
 


